
Boniek wierzy w Zalewskiego

News - ASRoma.pl

Legenda polskigo futbolu, były pomocnik Romy oraz do niedawna prezes

PZPN, Zbigniew Boniek, podzielił się swoim zdaniem na temat ostatniej

formy Romy oraz jej juniora, Nicoli Zalewskiego dla Retesport. Prezes

uważa, że niedawna zmiana pozycji 20-latka z pomocnika na wahadłowego

może pomóc mu wywrzeć wpływ zarówno na klub, jak i na reprezentację

selekcjonera Michniewicza.

- Myślę, że będzie w stanie wyróżniać się świetną grą na tej nowej pozycji, o ile

będzie grał z taką samą odwagą, jaką wykazał się w derbach - powiedział dla

włoskiej telewizji.- Jeśli będzie grać regularnie w pierwszym składzie,

najprawdopodobniej pojedzie na mistrzostwa świata. Musi grać z odwagą, celując w

przeciwnika, ponieważ ma do tego dobre cechy.

- Z perspektywy zespołu myślę, że Roma mogła zachować się lepiej, aby uniknąć

niektórych remisów w ostatnim czasie. Chociaż muszę przyznać, że zauważyłem

dużą poprawę, zwłaszcza w derbach z Lazio. W tym meczu na boisku grał tylko

jeden zespół i była to Roma. Mam nadzieję, że ta wygrana może być katalizatorem

większych wyników. [...] Jednak nadal nie mogę zrozumieć, jaki jest jej prawdziwy

cel: ukończenie w pierwszej czwórce czy wygranie ligi konferencji. Jak widzieliśmy w

fazie grupowej, nadchodzące wyzwanie przeciwko Bodø/Glimt nie będzie łatwe.
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